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V-S Masters jäsenkyselyn tulokset ja toimenpiteet 

Loka-joulukuussa 2024 tehtiin VS-Mastersin jäsenkysely, jonka tavoitteena oli kartoittaa 

jäsenkuntamme toiveita ja ehdotuksia toimintamme osalta. Johtokunta on perehtynyt vastauksiin 

ja arvioinut kehittämistarpeita ja käynnistänyt toimenpiteitä. 

Vastauksia saatiin 38 kpl eli noin 15 % aktiivisista jäsenistä vastasi.  

Kuntourheilutoiminnan osalta toiveina olivat erityisesti yhteiset kuntosalitreenit ja jumpat sekä 

yhteiset lenkit 

Aikuisten urheilukouluun ilmoitti halukkuutensa 10 jäsentä ja yleisin toivottu määrä oli kerran 

viikossa. 

Kilpaurheilutoiminnan osalta toiveina olivat myös yhteiset ja ohjatut treenit – sekä heitto- että 

juoksutreenit. Lisäksi esille tuli vahva toive valmennuksesta. Myös ammattivalmentajan luentoja, 

lajiklinikoita, tekniikkapäiviä ja etävalmennusta toivottiin.  Myös toive viikonloppuleiristä nousi  

esille. 

Valmennuksesta oli kiinnostunut 21 urheilijaa (60 % vastanneista). Hyppyvalmennuksesta oli 

kiinnostunut 4, heittovalmennuksesta 8 ja juoksuvalmennuksesta 15. Harjoituskertojen määrästä 

suurimmalle osalle kerran viikossa oli sopiva. 

Lisäksi vastauksissa oli paljon erilaisia toiveita, ehdotuksia ja kommentteja, jotka kaikki on käyty 

läpi ja huomioidaan mahdollisuuksien mukaan tulevassa toiminnassa. 

Johtokunnassa päätettiin ryhtyä seuraaviin välittömiin toimenpiteisiin: 

-valmentajien/ohjaajien haku 

-kartoitetaan mahdollisuutta järjestää aikuisten urheilukoulu 

Asiaan palataan heti kun valmentajat/ohjaajat tiedetään. On todennäköistä, että valmennuksista 

tulee osallistujille myös pieni omakustannusosuus. 

Saimme arvokasta tietoa toiminnan kehittämiseen. Suuri kiitos kaikille vastanneille! 


